
ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ
ΑΡΧΑΙΑ

ΕΛΛΗΝΙΚΑ
λύ-ομαι
λύ-η/-ει
λύ-εται

λυ-όμεθα
λύ-εσθε
λύ-ονται

ΝΕΑ
ΕΛΛΗΝΙΚΑ
βρέχ-ομαι
βρέχ-εσαι
βρέχ-εται

βρεχ-όμαστε
βρέχ-εσθε
βρέχ-ονται

Οι περισσότερες
καταλήξεις

μοιάζουν με αυτές
με των νέων
ελληνικών.

Θα χρειαστεί να
μάθω απέξω μόνο
αυτές με κόκκινο

χρώμα



ΜΕΛΛΟΝΤΑΣΑΡΧΑΙΑ
ΕΛΛΗΝΙΚΑ
λύ-σ-ομαι
λύ-σ-η/-ει
λύ-σ-εται

λυ-σ-όμεθα
λύ-σ-εσθε
λύ-σ-ονται

Οι καταλήξεις είναι ίδιες με του
 ενεστώτα

Χρειάζεται να προσθέσω ένα
σ/ξ/ψ



ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΣ
ΑΡΧΑΙΑ

ΕΛΛΗΝΙΚΑ
ἔ-λυ-όμην
ἔ-λυ-ου
ἔ-λυ-ετο

ἔ-λύ-ομεθα
ἔ-λύ-εσθε
ἔ-λυ-οντο

Χρειάζομαι αύξηση στην αρχή

Το ἡμεῖς και το ὑμεῖς έχουν την ίδια
κατάληξη με τον ενεστώτα.

https://el.wiktionary.org/wiki/%E1%BD%91%CE%BC%CE%B5%E1%BF%96%CF%82


ΑΟΡΙΣΤΟΣΑΡΧΑΙΑ
ΕΛΛΗΝΙΚΑ
ἔ-λυ-σ-αμην
ἔ-λυ-σ-ω
ἔ-λυ-σ-ατο
ἔ-λύ-σ-αμεθα
ἔ-λύ-σ-ασθε
ἔ-λυ-σ-αντο

Χρειάζομαι αύξηση
Χρειάζομαι σ/ξ/ψ

Χρειάζομαι α στις περισσότερες
καταλήξεις



ΠΑΡΑΚΕΙΜΕΝΟΣ
ΑΡΧΑΙΑ

ΕΛΛΗΝΙΚΑ
λέλυ-μαι
λέλυ-σαι
λέλυ-ται

λελύ-μεθα
λέλυσθε

λέλυ-νται

Εφαρμόζω τους κανόνες του
παρακειμένου της ενεργητικής φωνής

Χρησιμοποιώ τις περισσότερες
καταλήξεις του ενεστώτα αφαιρώντας

το φωνήεν πριν την κατάληξη.
Προσοχή στο β́́ ενικό! Έχει

διαφορετική κατάληξη από του
ενεστώτα.



ΥΠΕΡΣΥΝΤΕΛΙΚΟΣ
ΑΡΧΑΙΑ

ΕΛΛΗΝΙΚΑ
ἐ-λελύ-μην
 ἐ-λέλυ-σο
 ἐ-λέλυ-το

 ἐ-λελύ-μεθα  
ἐ-λέλυ-σθε
ἐ-λέλυ-ντο

Χρησιμοποιώ υους κανόνες του
παρακειμένου.

Προσθέτων στην αρχή την
αύξηση.

Εφαρμόζω τις καταλήξεις του
παρατατικού αφαιρώντας το
φωνήεν από την κατάληξη.
Προσοχή στο β́́ ενικό! Έχει

διαφορετική κατάληξη από του
παρατατικού.


